
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 20. december 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Vil ministeren, jf. artiklen ”DSB afviser Folketingets ”gave” på ti nye dobbelt-
dækkere” i Ingeniøren den 11. december 2012, redegøre for processen om-
kring købet, herunder:
– Hvorfor har DSB tilsyneladende ikke været taget med på råd i forbindelse

med indkøbet?
– Hvorfor har regeringen tilsyneladende ikke undersøgt, om DSB har brug

for de ti dobbeltdækkere?
– Er det normalt procedure ikke at tage DSB med på råd i forbindelse med

materielindkøb?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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